
Protokół Nr VI
z VI sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 2 marca 2015r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w
Dąbrówce trwało od godz. lO0̂  do godz. 14“°.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk.
Na sesji obecni byli
1.Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka.
2.Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta
3. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka.
4. Pani Mirosława Taperek -  Dyrektor ZOSiP.
5. Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy.
7. Obsługa prawna Urzędu Gminy.
8. Sołtysi -  zgodnie z załączona lista obecności.

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o
następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchw ał:

a) W sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rewizyjnej na 2015 rok,
b) W sprawie rozpatrzenia skargi p. L M i p. R

Pi
c) W sprawie rozpatrzenia skargi p. Sylwestra Augustyniaka i p. Jozefa Kluska.
d) W sprawie ustalenia zwolnień w opłacie za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od nieruchomości zamieszkanych.
e) W sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkanych.
f) W sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi,
g) W sprawie w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami od właścicieli 

nieruchomości niezamieszkanych. na których powstają odpady,
h) W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkanych,
i) W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na których znajdują się 
domku letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych tylko przez 
część roku na cele rekreacyjno -  wypoczynkowe,



j) W sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 
zbiorowego odprowadzenia ścieków' na obszarze gminy Dąbrówka, 

k) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki. Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii,

1) W sprawie przyjęcia programu opieki na zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka, 

m) W sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych dla których Gmina Dąbrówka jest organem 
prowadzącym,

n) W sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego,

o) W sprawie zmiany uchwały Nr IV/15/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 
grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia diet dla radnych Rady Gminy, 
przewodniczących rad sołeckich oraz dla Przewodniczącego Rady Gminy i 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 

p) W sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Dąbrówka 
środków na fundusz sołecki, 

q) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na 
realizację zadań budżetowych: „Modernizacja części drogi Kuligów -  Józefów -  
Kowalicha -  Marianów gm. Dąbrówka i „budowa chodnika w m. Józefów w 
ciągu ul. Klonowej,

r) W sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadań z zakresu właściwości 
Powiatu Wołomińskiego, 

s) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015rok, 
t) W sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2015-20121 ,
7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Pan Ryszard Klusek zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 6 
Podjęcie uchwał -  podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 1V/15/2014 Rady 
Gminy Dąbrówka z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia diet dla radnych Rady 
Gminy, przewodniczących rad sołeckich oraz dla Przewodniczącego Rady Gminy i 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.
Pani Agnieszka Gryglas zgłosiła wniosek o zdjęcie porządku obrad w pkt. 6 Podjęcie 
uchwał pod lit. o uchwały w- sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju sportu przez 
Gminę Dąbrówka. Projekt uchwały miał być zaopiniowany przez Komisję Oświaty, 
Kultury i Sportu która została zwołana na wniosek Wójta. Ponieważ projekt uchwały nie 
został przedstawiony do zaopiniowania stąd wniosek o zdjęcie go z porządku obrad.
Pan Pasoń Marek zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 6 Podjęcie uchwał 
pod lit. q uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu 
na realizację zadań budżetowych: „Modernizacja części drogi Kuligów -  Józefów -  
Kowalicha -  Marianów' gm. Dąbrówka i „Budowa chodnika w m. Józefów w ciągu ulicy 
Klonowej. Projekt uchwały nie został przedłożony do zapoznania Komisji Gospodarczej. 
Odnosząc się do wmiosku p. Pasonia Zastępca Wójta wyjaśnił, że projekt uchwały może 
zostać przedstawiony do zaopiniowania komisji, ale będzie to miało wpływ na



wydłużenie w czasie. Uchwała została przygotowana po to, by Powiat mógł przystąpić 
do prac w pierwszej kolejności na terenie naszej gminy. Wójt powiedział, że w tej 
sprawie prowadził rozmowy z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji i Drogownictwa 
Starostwa Powiatowego gdzie zapadły konkretne ustalenia i nie chce aby zostały 
zmienione ponieważ zdaniem Pana Wójta są one korzystne dla naszej gminy.
Pan Rosa Sławomir poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetowo -  Finansową, co potwierdził przewodniczący 
komisji Pan Ryszard Klusek.
Pan Pasoń Marek powiedział, że po wysłuchaniu wypowiedzi Wójta i Zastępcy Wójta 
wycofuje zgłoszony wniosek.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wnioski według kolejności zgłoszenia.
W pierwszej kolejności głosowany był wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/15/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 
grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia diet dla radnych Rady Gminy, przewodniczących 
rad sołeckich oraz dla Przewodniczącego Rady i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za’" przy 
obecności 15 Radnych/.
Następnie głosowany był wniosek o zdjęcie z porządku obrad pod lit. o uchwały w 
sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju sportu przez Gminę Dąbrówka 
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty większością głosów / 13 głosów „za”, 1 
głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący przy obecności 15 Radnych/

W dalszej kolejności prowadzący obrady poddał pod głosowanie porządek obrad w 
następującym kształcie:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy
6. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rewizyjnej na 2015 rok,
b) W sprawie rozpatrzenia skargi p. Ir M i p. R

P
c) W sprawie rozpatrzenia skargi p. S A i p. J<

K
d) W sprawie ustalenia zwolnień w opłacie za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od nieruchomości zamieszkanych.
e) W sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkanych.
f) W sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi,
g) W sprawie w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami od właścicieli 

nieruchomości niezamieszkanych. na których powstają odpady,
h) W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości 
zamieszkanych.



i) W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na 
których znajdują się domku letniskowe lub innych nieruchomości 
wykorzystywanych tylko przez część roku na cele rekreacyjno -  
wypoczynkowe.

j) W sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
taryfy dla zbiorowego odprowadzenia ścieków na obszarze gminy 
Dąbrówka,

k) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki. Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii,

1) W sprawie przyjęcia programu opieki na zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka, 

m) W sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych dla których Gmina Dąbrówka 
jest organem prowadzącym, 

n) W sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Dąbrówka z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego,

o) W sprawie zmiany uchwały Nr IV/15/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 
30 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia diet dla radnych Rady Gminy, 
przewodniczących rad sołeckich oraz dla Przewodniczącego Rady Gminy i 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 

p) W sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
Dąbrówka środków na fundusz sołecki, 

q) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na 
realizację zadań budżetowych: „Modernizacja części drogi Kuligów -  
Józefów -  Kowalicha -  Marianów gm. Dąbrówka i „budowa chodnika w m. 
Józefów w ciągu ul. Klonowej, 

r) W sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadań z zakresu właściwości 
Powiatu Wołomińskiego 

s) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015rok, 
t) W sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka 

na lata 2015-20121 .
7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy
8. Sprawy- różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie /15 głosami za przy 
obecności 15 Radnych/.

Przebieg obrad 

Ad. 1 Pow itanie i otw arcie obrad.

Obrady VI sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka, powitała wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych.



Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym, jednogłośnie wybrany został Pan Mirosław 
Kuligowski. /15 głosów „za" przy obecności 15 Radnych/

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr V/2014 
z 16 stycznia2015r.
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Kłębek poinformowała, że komisja 
odbyła posiedzenie w dniu 24 lutego 2014r.Tematem posiedzenia komisji był wybór 
Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Pan 
Mirosław Kuligowski poinformował, że komisja odbyła trzy posiedzenia. Na posiedzeniu 
w dniu 19 stycznia 2015r. dokonano podziału środków' z budżetu gminy na Ochotnicze 
Straże Pożarne i dokonano podsumowania po kontroli jednostek ochotniczych straży 
pożarnych.
Na posiedzeniu w dniu 26 stycznia 2015r. tematem posiedzenia komisji było 
zaopiniowanie Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii na 2015r.
Na posiedzeniu w dniu 17 lutego 2015r. komisja zajmowała się następującymi tematami:

1. Obniżenie stawki za wywóz odpadów zmieszanych z nieruchomości 
zamieszkanych z obecnych 16 zł na proponowane 14 zł.

2. Propozycja wprowadzenia zwolnień w wysokości 20% dla gospodarstw, w 
których dochód nie przekracza kwoty uprawnionej do świadczeni pomocy 
społecznej.

3. Wprowadzenie nowych wzorów deklaracji uwzględniającej nowe stawki, 
zwolnienia oraz termin powstania zmiany wysokości opłaty oraz przypadku 
dokonania korekty deklaracji.

4. Propozycja wprowadzenia rocznej zryczałtowanej stawki dla nieruchomości 
wykorzystanych sezonowo w' wysokości 80 zł -  odpady segregowane , 140 zł 
odpady niesegregowane.

Pan Ryszard Klusek -  przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej poinformował, 
że komisja odbyła posiedzenie w dniu 19 lutego 2015r. Tematem posiedzenia było

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.



zaopiniowanie projektów uchwał, które będą podejmowane na dzisiejszej sesji Rady 
Gminy.

Ad 6 Podjęcie uchwal.

a) W sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rewizyjnej na 2015 rok.

Pani Agnieszka Gryglas odnosząc się do planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 r. 
zgłosiła wniosek o wprowadzenie zapisu w przedmiotowym planie pracy zgodnie z 
art. 18a ust. 4 ustawy o samorządzie gminny, tj. Komisja rewizyjna wykonuje inne 
zadania zlecone przez radę w zakresie kontroli. Uprawnienie to nie narusza 
uprawnień kontrolnych innych komisji, powoływanych przez radę gminy na 
podstawie art. 21 ust. 1.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Panią Gryglas. 
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za" przy 
obecności 15 Radnych/

W dalszej kolejności został poddany pod głosowanie projekt uchwały

w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VI/24/2015 
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za", przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie rozpatrzenia skargi p. Ii M i p. I
P

Pan Andrzej Marcinkiewicz zaproponował, aby dokonać stosowanych zapisów w 
Statucie sołectwa w części dotyczącej wyborów sołtysa które w jasny sposób 
określałby co powinno się zrobić w danym przypadku.
Odnosząc się do pism załączonych do przedmiotowych uchwał a które zostały 
skierowane do Pani Sekretarz jako osoby odpowiedzialnej z ramienia Urzędu za 
przeprowadzenie wyborów Pani Agnieszka Gryglas zapytała jak Pani Sekretarz 
odniosła się do przedmiotowej skargi.

Zastępca Wójta odpowiedział, że Pani Sekretarz przekazała pisma do rady 
Gminy, a obecnie przebywa na zwolnieniu lekarskim.
Pan Rosa Sławomir zaproponował, aby w przyszłości wybory sołtysa w 
miejscowościach, które nie mają lokalu użyteczności publicznej odbywały się w 
lokalach wskazanych przez Urząd a nie w lokalu u sołtysa.
W dalszej kolejności prowadzący obrady odczytał projekt uchwały i poddał go 
pod głosowanie

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VI/25/2015 
z dnia 2 marca 2015 r.
w i ę k s z o ś c i ą  głosów / 12 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymujące” przy 

obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)



c) W sprawie rozpatrzenia skargi p. S A i p. J  K

Pani Agnieszka Gryglas nawiązując do uzasadnienia przedmiotowej uchwały 
wskazała na błędy w treści „ W ocenie Rady powyższe uchybienie nie miało ma 
wpływu na wynik wyborów' sołtysa. Pan Zastępca Wójta poinformował, że jest to 
błąd pisarski poprosił o wykreślenie wyrazu „ma”.
Pan Andrzej Marcinkiewicz zaproponował, aby projekty uchwał były 
zaparafowane przez radcę prawnego.
Projekt uchwały został odczytany i poddany pod głosowanie przez 
przewodniczącego obrad.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrów ka 
podjęła Uchwałę Nr YI/26/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) W sprawie ustalenia zwolnień w opłacie za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od nieruchomości zamieszkanych.

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego.
W związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 
proponuje się wprowadzenie zwolnień w wysokości 20% dla gospodarstw w 
których dochód nie przekracza kwoty uprawniającej do świadczenia pomocy 
społecznej.
Odnosząc się do ww. projektu uchwały Pani Gryglas stwierdziła, że brak jest 
zapisu komu powierza się wykonanie uchwały.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrów ka 
podjęła Uchwałę Nr VI/27/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkanych.

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego -  insp. ds. 
gospodarki odpadami.
Zmiana wynika z ustawowego ograniczenia wysokości stawki. Opłata za odpady 
zmieszane może wynosić maksymalnie dwukrotność stawki za odpady 
segregowane. ( obecna stawka 16 zł -  proponowana 14 zł).
Pan Rosa powiedział, że na Komisji Budżetowo -  Finansowej sugerował o 
wprowadzenie opłaty w wysokości 6 zł za odpady segregowane i 12 zł za odpady 
niesegregowane. Propozycja została odrzucona. W związku z powyższym 
ponawia swoją propozycję o obniżenie stawki za odbiór odpadów segregowanych

7



w wysokości 6 zł a niesegregowanych 12 zł. co będzie skutkować zmniejszeniem 
wpływu do budżetu o ok. 50 000.00 zł
Odnosząc się do wypowiedzi Pana Rosy, Zastępca Wójta wyjaśnił, że system 
gospodarki odpadami jest system zamkniętym tz n ., że sam musi się sfinansować. 
Zdaniem p. Zadróżnego jeżeli w ciągu 2 lat będą występować nadwyżki w 

systemie wówczas będzie istniała możliwość obniżenia istniejących stawek. 
Uchwała została poddana pod głosowanie przez przewodniczącego obrad

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrów ka 
podjęła Uchwałę Nr VI/28/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
w i ę k s z o ś c i ą  głosów /13 głosów ..za”, 2 głosy „wstrzymujące” przy 
obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

W sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi,

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego.
W przedmiotowej uchwale wprowadza sie termin zryczałtowanej opłaty rocznej 
za odpady komunalne od właścicieli działek rekreacyjnych oraz dodaje się 
wy raz z” góry” tj. do 15 kwietnia z góry za rok bieżący.
Pani Gryglas zapytała czy opłatę tę można uiścić w kasie Urzędu.
Pan Strzelecki odpowiedział, że na dzień obecny opłaty nie można dokonać w 
kasie Urzędu ponieważ każde gospodarstwo ma indywidualne konto, 
prowadzone są rozmowy z Firmą od której został programu o dokonanie zmian, 
stosownych zmian w ptogramie.
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr Vl/29/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów / 15 głosami „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

W sprawie w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami od właścicieli 
nieruchomości niezamieszkanych. na których powstaje/ odpady,

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego. W uchwale 
tej wprowadza się opłatę zryczałtowaną od właścicieli działek rekreacyjnych w 
związku ze zmianą ustawy' o utrzymaniu porządku.
Głos zabrał Pan Wiesław Mędrzycki podnosząc temat odbioru odpadów od 
przedsiębiorców którzy mają zarejestrowaną działalność na swoje posesji. Pan 
Strzelecki żąda od przedsiębiorców aby składali deklaracje do Gminy na odbiór 
odpadów od zatrudnionych pracowników. Zdaniem Pana Mędrzyckiego nie ma 
takiego obowiązku, ponieważ przedsiębiorcy zawierają bezpośrednio umowę z 
Firmą która odbiera odpady powstające w związku z prowadzoną działalnością



jak również od pracowników. Jeżeli Gmina musi pobierać opłaty za odpady od 
pracowników, to należałoby urealnić wysokość tej opłaty.
Pan Strzelecki wyjaśnił, że nie można mieszać odpadów które powstają w 
związku z prowadzoną działalnością z odpadami od pracowników. Zgodnie z 
ustawą o odpadach komunalnych w przypadku mieszania odpadów na 
przedsiębiorcę może zostać nałożona kara.
Odnośnie, stawek wyjaśnił że, stawka 40 zł jest ustalona od pojemnika 120 1. 
który jest odbierany 2 razy w miesiącu a nie od pracownika. Przedsiębiorca jest 
zobowiązany do posiadania takiego pojemnika na każde 10 zatrudnionych 
pracowników.
Pan V W powiedział, że przedsiębiorca który prowadzi
działalność na własnej posesji zobowiązany jest do posiadania 3 koszy co jego 
zdaniem jest bezzasadnym i obciąża dodatkowym podatkiem przedsiębiorców 
prowadzących działalność na własnej posesji. Pan W poinformował, że
przedsiębiorcy nie uchylają się od płacenia tego podatku ale nie w' 
dotychczasowej wysokości.
Odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy p. Wójt poinformował, wszelkie 
ustalenia związane z gospodarką odpadami były zawarte przez poprzednią 
administrację. Obowiązujących stawek nie można obniżyć jeszcze przez 1.5 roku 
z uwagi zawartą umowę z przedsiębiorcą odbierającym odpady.
Zastępca Wójta poinformował, że w przypadku zwolnienia przedsiębiorców z 
opłaty za odpady od pracowników to kwota ok. 100 000,00 zł które trzeba 
będzie przenieść na indywidualnych odbiorców z uwagi na kontrakt którym 
Gmina jest związana z przedsiębiorcą. Należy pamiętać o tym, że firma odbiera 
od przedsiębiorcy tylko odpady których nie można posegregować, natomiast 
odpady segregowane odbiera gmina.
Pan A S powołując się na przepisy ustawy o gospodarce
odpadami komunalnymi stwierdził, że rada gminy ma podstawę prawną na 
podjęcie uchwały zwalniającej małe przedsiębiorstwa prowadzące działalność na 
własnej posesji od opłaty za odpady komunalne od zatrudnionych pracowników. 
Pan Zastępca nawiązując do ww. wypowiedzi wyjaśnił, że do sprawy zwolnienia 
z opłaty od pracowników zatrudnionych w firmach prowadzących działalność na 
własnej posesji można powrócić na 1,5 r. ponieważ do tego czasu gmina jest 
związana umową z przedsiębiorcą odbierającym odpady. Do sprawy zwolnienia 
czy tez obniżenia stawek za ten rodzaj odpadów należy powróci wówczas kiedy 
będzie ogłoszony nowy przetarg na odbiór odpadów komunalnych.
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrów ka 
podjęła Uchwałę Nr VI/30/2015 
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za", przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkanych,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego.



W związku z podjętą uchwałą w sprawie zmiany wysokości opłaty należy 
również zmienić wzór deklaracji.
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano pytań.
Uchwała została poddana pod głosowanie

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VI/31/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

i) W spranie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na których znajdują się 
domku letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych tylko przez część 
roku na cele rekreacyjno -  wypoczynkowe,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Strzeleckiego.
Zmiana deklaracji podyktowana jest również wcześniej podjętą uchwałą w 
sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami od działek letniskowych.
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VI/32/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

j )  W sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 
zbiorowego odprowadzenia ścieków na obszarze gminy Dąbrówka,
Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika ZGK p. Mateusza Kaszubę.

Proponowane stawki na okres od dnia 01.04.2015 r. do dnia 31.03.2016r. 
wyliczono z uwzględnieniem kosztów związanych z utrzymaniem i obsługą stacji 
uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków oraz sieci kanalizacyjnej i 
wodociągowej.
Stawki nie zostały zmienione w stosunku do poprzedniego okresu tj. od dnia 
01.04.2014r. do dnia 31.03.2015r.
Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr VI/33/2015 
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

k) IV sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomani.

Przewodniczący Komisji Zdrowia. Spraw Socjalnych i porządku Publicznego 
odczytał protokół z posiedzenia komisji które odbyło się w dniu 26 stycznia 
2015r. Tematem posiedzenia było zaopiniowanie Gminnego Programu
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Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zapobiegania 
narkomanii, który został przez członków komisji zaopiniowanie pozytywnie.

Pani Agnieszka Gryglas prosiła o przedstawienie składu osobowego Gminnej 
Komisji Rozwiązywania Problemów'Alkoholowych.

Pani Krystyna Augustyniak -  poinformowała, że komisja liczy 10 osób a w jej 
skład wchodzi kurator sądowy, pedagodzy szkolni, policja, kierownik OPS i 
przedstawicie wsi Chruściele, Guzowatka i Ludwinów i Pani Augustyniak

Program zawiera działania zmierzające do profilaktyki dzieci i młodzieży.

Uchwała została poddana pod głosowanie

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrów ka 
podjęła Uchwałę Nr YI/34/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

l) W sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dąbrówka.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Krystynę Augustyniak.

Podstawą prawną podjęcia przez Radę Gminy Dąbrówka uchwały w spraw ie 
,, Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Dąbrówka jest ustawa o ochronie zwierząt. 
Przedmiotowy projekt programu przed przyjęciem przez Radę Gminy podlegał 

przekazaniu do zaopiniowania przez:
właściwego Powiatowego Lekarza .Towarzystwo Opieki nad zwierzętami i Kola 
Łowieckiego działające na terenie gminy.
Programem objęte są wszystkie zwierzęta domowe, w szczególności psy i koty w 
tym koty wolno żyjące i zwierzęta gospodarskie.

Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

Uchwała została poddana pod głosowanie

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrów ka 
podjęła Uchwałę Nr VI/35/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

m) W sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziałów> przedszkolnych w 
szkołach podstawowych dla których Gmina Dąbrówka jest organem 
prowadzącym.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Mirosławę Taperek -  Dyrektora 
ZSiPS.
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Zasady postępowania rekrutacyjnego zostały określone w ustawie o systemie 
oświaty z dnia 6 grudnia 2013r. Samorządy i dyrektorzy szkól zostali 
zobowiązani do wprowadzenia tych zasad w roku szkolnym 2014/2015. Obecnie 
ustawodawca wprowadził pewne zmiany do przyjęcia dzieci do przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na rok szkolny 2015/2016. 
Pierwszy etap postępowania rekrutacyjnego został określony w ustawie, natomiast 
nałożył na organy prowadzące określenie kryteriów obowiązujących na drugim 
etapie postępowania rekrutacyjnego. Kryteria te są zawarte w projekcie uchwały i 
zostały uzgodnione z dyrektorem przedszkola i dyrektorami szkół i pozostały 
takie same jak w roku ubiegłym.
Pani Agnieszka Gryglas zapytała, czy zrobiona została symulacja ile dzieci 
przyjdzie do szkół i czy szkoły są przygotowane na ich przyjęcie.
Pani Taperek wyjaśniła, że problem dotyczy 4-latków , które mogą zostać 
przyprowadzone do szkoły, chociaż jeszcze nie ma mają obowiązku a zależy to 
od rodziców. Jeżeli dziecko zostanie przyprowadzone do szkoły dyrektor ma 
obowiązek je przyjąć. Na dzień dzisiejszy trudno przeprowadzić taką kalkulację. 
Pani Małgorzata Szczepnik nawiązując do ww. projektu uchwały wyjaśniła, że 
należy zrobić symulacje ile każda szkoła może przyjąć uczniów. Dziecko 4-letnie 
przyprowadzone do szkoły musi zostać przyjęte ale w tym przypadku nie będzie 
obowiązywała rejonizacja.

Uchwala została poddana pod głosowanie

- w głosow aniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YI/36/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

n) W sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Piotra Szulca.
Podjęcie przedmiotowej uchwały wynika z ustawy o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie.
Projekt uchwały poddany był konsultacjom społecznym które odbyły się 18.02.br. 
Pani Agnieszka Gryglas nawiązując do projektu ww. uchwały zwróciła uwagę na 
błąd pisarski w § 8 ppk.6 zapisane jest rok 2013 a powinno być 2014. Ponadto w' 
poprzednim projekcie uchwały na realizacje zadań planowana była kwota 
5000,00 zł a w obecnym projekcie jest to kwota 20 000,00 zł. Pani Gryglas 
zapytała kto brał udział w konsultacjach na projektem ww. uchwały.
Pan Szulc Piotr wyjaśnił, że rok 2013 został wpisany pomyłkowo. Z uwagi na 
szeroki zakres współpracy należało również zwiększyć środki na ich realizację. W 
konsultacjach społecznych udział wzięły osoby ze stowarzyszeń działających na 
terenie gminy.
Uchwała została poddana pod głosowanie

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
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podjęła Uchwałę Nr YI/37/2015 
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

o) W sprawie zmiany uchwały Nr 1V/15/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 
grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia diet dla radnych Rady Gminy, 
przewodniczących rad soleckich oraz dla Przewodniczącego Rady Gminy i 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy,
Do projektu uchwały zgłaszano pytań.
Uchwała została poddana pod głosowanie

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VI/38/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

p) W sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Dąbrówka 
środków na fundusz sołecki,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Podstawą funkcjonowania funduszu sołeckiego jest ustawa o funduszu sołeckim z 
dnia 21 lutego 2014r.
Do dnia 31 marca ustawodawca zobowiązał gminę do rozstrzygnięcia czy wyraża 
zgodę bądź nie na wyodrębnienie środków.
Uchwała o wyrażeniu zgody na wyodrębnienie funduszu na zastosowanie do 
następnych lat budżetowych.
Do ww. projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

Uchwała została poddana pod głosowanie

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YI/39/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

ą) W sprawne udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na 
realizację zadań budżetowych: „Modernizacja części drogi Kuligów -  Józefów -  
Kowalicha -  Marianów gm. Dąbrówka i „budowa chodnika w m. Józefów w 
ciągu ul. Klonowej,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego -  Zastępcę 
Wójta.
Zgodnie z ustaleniami Gmina udziela powiatowi pomocy finansowej w 
wysokości 1/3 tj. 215 000,00 zł na realizację zadań budowa chodnika wraz ze 
ścieżką rowerową na ul. Klonowej w Józefowie na odcinku ok. 1 km oraz 
dokończenie budowy chodnika w Ludwinowie wraz z odwodnieniem który 
będzie realizowany w drugim etapie.
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Radny powiatowy poinformował, że inwestycje te zostały przyjęte do projektu 
budżetu na rok 2015. W przypadku nie podjęcia ww. uchwały powiat nie 
przystąpi do wykonania inwestycji na terenie naszej gminy.
Godzina 124" obrady opuściła radna Pani Hanna Wróbel. W obradach 
uczestniczy 14 na 15 Radnych 
Uchwała została poddana pod głosowanie

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VI/40/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

r) W sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadań z zakresu właściwości 
Powiatu Wołomińskiego.

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróznego -  Zastępcę.

W projekcie budowy chodnika Małopole -  Dąbrówka nie zaprojektowane było 
kilka elementów między innymi ustawienie barierki przy dość głębokim moście, 
brak jest również połączenia nowo wybudowanego chodnika z chodnikiem w 
Dąbrówce. Ponieważ zadnie wykonywane jest wzdłuż drogi powiatowej na 
podstawie ww. projektu uchwały Gmina zawrze porozumienie z powiatem na 
mocy którego otrzyma środki na realizacje tego zadania.

Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

Uchwała została poddana pod głosowanie

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrów ka 
podjęła Uchwałę Nr VI/41/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

s) W sprawy zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Zaproponowane zmiany stanowią załącznik do uchwały.
Pan Rosa Sławomir odnosząc się do zdjętych wydatków na wspieranie sportu 
zwrócił się do przewodniczącej komisji oświaty, kultury i sportu o jak najszybsze 
zwołanie w tej sprawie komisji. Zwrócił się do Pani Skarbnik aby na przyszłość 
poinformowała, jakie skutki powoduje zdjęcie z porządku obrad uchwał 
merytorycznych. W tym przypadku jest to sytuacja patowa.
Pan Wójt nawiązując do ww. tematu stwierdził, że za chwilę rozpocznie się sezon 
piłkarski, a w budżecie nie ma zabezpieczonych środków na sport.
Odnosząc się do wypowiedzi przedmówców Zastępca Wójta stwierdził, że nie 
należy w tym przypadku mieć pretensji do Pani Skarbnik, ponieważ nie jest ona 
odpowiedzialna za tego typu uchwały. Zdaniem Pana Zastępcy uchwała ta była 
omawiana na komisji, była w' porządku obrad poprzedniej sesji, ale została zdjęta

14



bo nie było konsultacji. Obecnie uchwała została poddana konsultacjom i nie ma 
powodu aby ponownie szła na komisję.
Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Sportu Agnieszka Gryglas 
powiedziała, że uchwała ta miała być przedmiotem posiedzenia komisji w dniu 12 
stycznia 2015 r. która została zwołana na wniosek Wójt Gminy. Na 
przedmiotowym posiedzeniu komisji obecny był również Pan Szulc Piotr, który 
omówił temat sportu ogólnie, lecz sam projekt uchwały nie został przedstawiony 
komisji do zaopiniowania uwagi na jego brak. Na potwierdzenie tej wypowiedzi 
Agnieszka Gryglas odczytała protokół Nr IV z dnia 12 stycznia 2015 roku 
z posiedzenia Komisji Oświaty. Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka.
Pan Rosa Sławomir zwrócił się do Przewodniczącego Rady aby na przyszłość 
miał na uwadze aby uchwały merytoryczne przed podjęciem przez Radę były 
przedłożone do zaopiniowania przez komisje rady.
Po zakończeniu dyskusji uchwała została poddana pod głosowanie.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VI/42/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów / 14 głosów „za", przy obecności 14 Radnych/ 
(Uchwala stanowi załącznik do protokołu).

t) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówką na lata 
2015 -  20121.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały. 
Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.
Projekt uchwały została poddana pod głosowanie.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrów ka 
podjęła Uchwałę Nr YI/43/2015
z dnia 2 marca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad 
Pana Mirosława Kuligowskiego
Pani Agnieszka Gryglas o dofinansowanie w kwocie 7 000,00 zł na wykonanie 
remontu drogi gminnej i 4 000,00 zł na wykonanie niezbędnych prac 
remontowych przepustów znajdujących się przy drogach gminnych.
Agnieszka Gryglas -  Radna Gminy Dąbrówka -  o wykonanie bariery ochronnej 
między rowem a chodnikiem w ciągu drogi powiatowej w miejscowości 
Ludwinów'
Mieszkańcy i Radna wsi Marianów -  o zainstalowanie progów zwalniających i 
pasów na drodze gminnej oraz na drodze powiatowej,
Monika Kryszkiewicz sołtys wsi Marianów o zakup 2 koszy na śmieci i 
ustawienie ich przy przystankach autobusowych.
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Mieszkańcy Marianowa o wymianę lamp ulicznych na ulicy Marianowskiej od nr 
5 do nr 14
Mieszkańcy Marianowa -  o postawienie dodatkowej wiaty przystankowej 
W W -  obniżenie stawki podatkowej za opady od zatrudnionych p
racowników
Radny Mirosław Kuligowski -  o ułożenie chodnika dla pieszych w terenie 
zabudowanym w pasie dróg powiatowych na ul. Wojska Polskiego w kierunku 
Załubic,
Radny Mirosław Kuligowski -  o zainstalowanie oświetlenia ulicznego na ul. 
Wojska Polskiego w Kierunku Załubic,
Sylwester Augustyniak -  o zabezpieczenie środków finansowych na 
zabezpieczenie pobocza, wyrównanie nawierzchni wraz z jej poszerzeniem, 
wykonanie nowego przepustu z zasuwą oraz zainstalowanie barierek ochronnych 
na odcinku ulicy Wiejskiej
E M  -  o założenie oświetlenia ulicznego we wsi Karolew na drodze
327/3, i na skrzyżowaniu drogi nr 327/3 z drogą nr 327/5.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne w nioski.

Pani B H zwracając się do nowego sołtysa wsi Stanisławów
podziękowała mieszkańcom sołectwa za współpracę. Poruszyła sprawę 
ustawienia tablicy ogłoszeniowej oraz zapytała czy projektowane zmiany w 
miejscowym planie zagospodarowania w obrębie Małopole ujęta jest wieś 
Stanisławów.
Odpowiadając Pan Zastępca powiedział, że tablica powinna być u sołtysa ale czy 
tak będzie zależy od sołtysa. Odnośnie planu Pan Zdrożny odpowiedział, że 
tylko w części Stanisławowa planuje się wprowadzenie zmian.
Pan Woźnica Ryszard podniósł temat umieszczanie rozkładów jazdy autobusów 
na przystankach autobusowych. Prawo przewozowe jasno mówi, że przewoźnicy 
mają obowiązek umieszczenia rozkładów na przystankach. Umieszczenie ich w 
Internecie nie rozwiązuje problemu. Inna kwestia poruszona przez Pana Woźnicę 
to zrobienie porządku z oznakowaniem dróg na terenie gminy.
Pan Marcinkiewicz Andrzej prosił o ustawienie nowego lustra które znajdowało 
się przy wyjeździe od Działów Czarnowskich na drogę powiatową w Guzowatce. 
Pan Wójt odpowiedział że sprawa jest w toku załatwiania.
Pan Ziółkowski Tadeusz odnosząc się do podatków powiedział, że miały być na 
poziomie roku ubiegłego, a są wyższe.
Przewodniczący komisji budżetowo - finansowej wyjaśnił, że wyższy jest tylko 
podatek leśny, pozostałe podatki są na poziomie roku ubiegłego.
Pan Ziółkowski prosił o zajęcie się sprawą zasypywania terenu po byłej cegielni 
w Guzowatce różnego rodzaju odpadami.
Pan Wójt odpowiedział, że temat znana, sprawą zajmuje się pracownik Urzędu, 
ale są trudności aby zmusić właściciela do uporządkowania terenu.
Pan Kuligowski Mirosław poinformował, że Pani Dagmara Jaworska -  członek 
Rady sołeckiej wsi Kuligów prosi aby ją wesprzeć poprzez wysyłanie e-mali do 
Marszałka Województwa w sprawie pogłębienia rzeki Bug.
Pan Wójt nawiązując do tej wypowiedzi poinformował, że ze swoje strony 
wystosuje takie pismo i zwrócił się do przedstawicieli terenów nadbużańskiin aby 
również w imieniu mieszkańców napisali pisma w tej sprawie do Marszałka.
Pan Andrzej Marcinkiewicz podniósł temat kursu autobusowego o godz. 22.30 z 
Warszawy o uruchomienie którego prosili mieszkańcy.
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Pan Wójt wyjaśnił, że dwukrotnie prosił o spotkanie z Panią która składała pisma 
w tej sprawie. Do spotkania takiego nie doszło. Pan Wójt zobligował się do 
zorganizowania trójstronnego spotkania celem wypracowania stosownego 
rozwiązania w tej sprawie.
Po zakończeniu dyskusji w punkcie sprawy różne i wolne wnioski Wójt Radosław 
Korzeniewski wTaz z Przewodniczącym Rady Marcinem Kaczmarczykiem, 
uroczyście wręczyli nowo wybranym sołtysom okolicznościowe listy gratulacyjne 
i zaświadczenie o wyborze na sołtysa. Skierowali jednocześnie słowa 
serdecznych podziękowań za wieloletnią pracę wszystkim sołtysom którzy 
zakończyli swe kadencje.

Ad. 9 Zamknięcie obrad.

Zamknięcia obrad VI sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał przewodniczący 
Rady Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała 
Grażyna Wójcik
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